
ZÁPIS 1/2012 Z JEDNÁNÍ ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE DOLNÍ PĚNA 
 Jednání se konalo v úterý dne 7.2. 2012 v 19:00 hodin na obecním úřadě. 
  
Program jednání: 
  
Zahájení, prezence 
  
Přítomni: Martin Matoušek, Michal Žoudlík, Jiřina Kubáková, ing.Věra Jiříková, Ondřej Rešl, Ing.Martin 
Hejlíček, Milan Jiruška 
  
Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

  
Zapisovatel: Michal Žoudlík 
Ověřovatelé: Milan Jiruška, Ing. Martin Hejlíček 
  
Projednání námitek proti zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 
Nejsou námitky 
  
Doplnění a schválení programu jednání 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s programem jednání. 
  
Hlasování: Jednomyslně schválen 

  
  
  
Vodné 2012 
  
Starosta informoval zastupitele o proběhlém jednání se zástupci Horní Pěny kteří i nadále trvají na 
navrhnutém navýšení vodného, které činní cca 6.60Kč bez DPH meziročně. Při jednání k dohodě o úpravě 
cen vodného nedošlo. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo s navrhovaným navýšením nesouhlasí a pověřuje starostu k prověření 
smlouvy mezi Obcí Dolní Pěna a společností Čevak. 
  

Hlasování: Schváleno jednohlasně. 
  
Fierra – věcná břemena 
  
Starosta informoval zastupitele o žádostech společnosti Fierra na zřízení věcných břemen. Rozšíření na 5 
rodinných domů a kabel nízkého napětí pí. Míkulíková. 
  
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo pověřuje starostu k podepsání smlouvy. 
  
  

Hlasování: Schváleno jednohlasně.. 
  
  
Rozpočtové opatření 
Starosta informoval zastupitele o rozpočtovém opatření č.3 k 31.12.2011 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo souhlasí 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
  
  

  
Dotace SFŽP. 
  
Starosta informoval zastupitelstvo o získání dotace na techniku na kompostárnu ve výši 743 000Kč. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí a pověřuje starostu k dalším jednání. 
  



Hlasování: Jednomyslně schváleno 

  
  
  
Diskuse. 
  
Prodloužení smlouvy p. Bílek 
Starosta informoval zastupitele o žádosti pana Bílka na prodloužení nájemní smlouvy nebytových prostor 
na obecním úřadu k provozování pohostinství. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí a navrhuje projednat jako samostatný bod 
na příštím zasedání zastupitelstva. 
  

Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  
Napojení vodního řádu na DSO Hamr 
Starosta informoval ZO o možnosti napojení DSO Hamr, která obnáší podání žádosti k DSO Hamr, která 
musí být schválena valnou hromadou, toto by měl být pouze formální krok. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí a pověřuje starostu k podáním žádosti a započetí 
přípravných prací s projektovou dokumentací a územním řízením ve věci alternativního připojení 
vodovodního řádu. 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  

  
Jednání zastupitelstva skončilo v 21:30 hod. 
  
  
Zapsal: Michal Žoudlík …………………………………….. 
  
Ověřil: Milan Jiruška …………………………………….. 
  
Ing.Martin Hejlíček …………………………………….. 
  

 


